
Nurzec-Stacja, dnia 28 czerwca 2019 r.

P R O T O K O Ł Nr VI/2019
z VI Sesja Rady Gminy Nurzec-Stacja, odbytej w dniu 27 czerwca 2019 r.

Obrady  VI  sesji  Rady  Gminy  Nurzec-Stacja  odbyły  się  w  sali  konferencyjnej  Urzędu
Gminy w Nurcu-Stacji.

Obrady rozpoczęto o godz. 1000, a zakończono o godz.1305.

Rada liczy 15 radnych, obecnych na posiedzeniu sesji było 13 radnych.

Radni obecni:

1. Olesiński Zbigniew Mirosław            
2. Podbielski Zenon                                
3. Wojtkowski Wojciech                                                           
4. Pawłowski Roman                              
5. Szpański Jan                                        
6. Bartosiuk Mieczysław                         
7. Leoniuk Tomasz                                  
8. Grzyb Kamil                                       
9. Putko Aleksander                               
10. Jurczak Izabela Marzena   
11. Jaroszuk Anna                 
12. Olesiuk Jerzy  
13. Dubiński Aleksander                                    

Radni nieobecni:
1. Wakuluk Irena
2. Wiktoruk Grzegorz                             

/Listy obecności w załączeniu/          Zał. Nr 1.

Spoza Rady w sesji udział wzięli:

1/ Pan Piotr Jaszczuk – Wójt,
2/ Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy,
3/ Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy,
4/ Kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy Nurzec-Stacja,
5/ Sołtysi.

Obradom VI sesji  Rady Gminy przewodniczył Pan Zenon Podbielski – Przewodniczący
Rady Gminy. 

Do punktu 1-go

Przewodniczący obrad otwierając obrady stwierdził, że na podstawie listy obecności w sesji
uczestniczy 13 radnych, co stanowi quorum, przy którym może obradować i podejmować uchwały
Rada Gminy. 

Kontynuując otwarcie obrad poinformował, że protokół z V sesji wyłożony był do wglądu
radnych i obecnie znajduje się na sali obrad. Do chwili obecnej nie wpłynęły uwagi do protokołu.
Zapytał, czy są uwagi do protokołu z V sesji Rady Gminy?



Uwag do protokołu z V sesji Rady Gminy nie wniesiono.

W związku z brakiem uwag do protokołu Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
przyjęcie protokołu z V sesji Rady Gminy. 

W wyniku  jawnego  głosowania  protokół  z  V  sesji  Rady  Gminy  Nurzec-Stacja  został
przyjęty  jednogłośnie  12  głosami  za,  w  głosowaniu  udział  brało  12  radnych.  (Protokół  z
głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2. 

Do punktu 2-go

W punkcie tym, Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej Pani Iwona Anna Jadczuk
wręczyła nowo wybranej radnej zaświadczenia o wyborze. Na zakończenie złożyła gratulacje i
życzyła owocnej pracy na rzecz gminy.

Do punktu 3-go

W punkcie tym przewodniczący obrad przypomniał, że zgodnie z art. 23a ust. 1 i 2 przed
przystąpieniem do wykonywania mandatu radni składają ślubowanie. Ślubowanie odbywa się w
ten sposób, że po odczytaniu roty radna powstanie i wypowie słowo „ślubuję”. Ślubowanie może
być złożone z dodaniem zdania: „Tak mi dopomóż Bóg”.

Następnie  przystąpiono  do  złożenia  ślubowania  przez  nowo  radnych.  Przewodniczący
obrad odczytał rotę ślubowania „Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję
uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro
mojej gminy i jej mieszkańców”, a radna wypowiedziała słowo „ślubuję” z dodaniem zdania: „Tak
mi dopomóż Bóg”. 

Do punktu 4-go:

W punkcie tym Przewodniczący Rady Gminy Pan Zenon Podbielski przedstawił porządek
obrad, a następnie zapytał, czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

Uwag do przedstawionego porządku obrad nie wniesiono.

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie obrad i przyjęcie protokołu z V sesji Rady Gminy.
2. Wręczenie nowo wybranej radnej zaświadczenia o wyborze.
3. Złożenie ślubowania przez nowo wybraną radną.
4. Przedstawienie porządku obrad.
5. Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie między sesjami w tym z wykonania uchwał Rady.
6. Raport o stanie Gminy Nurzec-Stacja.
7. Informacja o dokonanych umorzeniach oraz udzielonych ulgach za rok 2018 r. na podstawie

uchwały Nr XXVI/157/10 Rady Gminy Nurzec-Stacja z dnia 24 czerwca 2010 r. w sprawie
szczegółowych  zasad  i  trybu  umarzania,  odraczania  lub  rozkładania  na  raty  należności
pieniężnych  o  charakterze  cywilno-prawnym  przypadających  Gminie  Nurzec-Stacja  lub  jej
jednostkom  organizacyjnym  oraz  niepodatkowych  należności  budżetowych  o  charakterze
publiczno-prawnym, do których nie stosuje się przepisów ustawy ordynacja podatkowa. 

8. Ocena zasobów pomocy społecznej.
9. Rozpatrzenie i zatwierdzenie rocznego sprawozdania finansowego instytucji  kultury za 2018

rok.
10. Sprawozdania budżetowe i finansowe za 2018 r. 
- zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy

za 2018 rok.



 - udzielenie Wójtowi Gminy Nurzec-Stacja absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2018 rok.
11. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawach:

1) Projekt uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć
nauczycieli  niewymienionych w art.  42 ust.  3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. – Karta
Nauczyciela,  zatrudnionych  w  Zespole  Szkolno-Przedszkolnym  w  Nurcu-Stacji
prowadzonym przez Gminę Nurzec-Stacja.

2) Wyrażenia  zgody  na  dokonanie  darowizny  nieruchomości  stanowiącej  własność  Gminy
Nurzec-Stacja na rzecz Skarbu Państwa, 

3) Udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu.
4) Zmiany uchwały w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego,
5) Zmian w budżecie gminy na 2019 rok.
6) Załatwienia skargi na działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja.
7) Ustalenia  planu  sieci  publicznych  szkół  podstawowych  prowadzonych  przez  Gminę

Nurzec-Stacja oraz określenia granic obwodów tych szkół od dnia 1 września 2019 r.

12. Uchwała  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  wyboru  członków  Komisji
Problemowo-Budżetowej Rady Gminy. 

13. Wolne wnioski i informacje.
14. Zamknięcie obrad.

Do punktu 5-go:

Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie między sesjami w tym z wykonania uchwał Rady
przedstawił Pan Piotr Jaszczuk – Wójt.
(Informacja o realizacji uchwał w załączeniu)  Zał. Nr 3.

W okresie między sesjami realizowane były następujące zadania: 
- Odbyły się wyboru uzupełniające do Rady Gminy w wyniku których Radna została Pani Jaroszuk
Anna, która przed chwilą złożyła ślubowanie. 

- Prokuratura prowadziła postępowanie przeciwko mnie i pracownikom dotyczące niewłaściwego
realizowania zadania w zakresie instalowania urządzeń solarnych. Postępowanie zakończyło się
umorzeniem gdyż zarzuty nie potwierdziły się. 

-  Zakończono remont budynku dworca kolejowego i dokonano otwarcia biblioteki publicznej.

Przedstawienie krótkiej prezentacji dotyczącej realizacji zadania remontu i zagospodarowania tego
budynku. Autorem jest Pan Norbert Jadczuk.

- Razem z dworcem przejęliśmy od PKP nieruchomość (parku). Staramy się etapami 
zagospodarować ten teren. Rozpoczęto prace związane z budową altany.

- Nie zostały jeszcze rozpatrzone wnioski na dofinansowania do przebudowy dróg gminnych. 
Prawdopodobnie do końca czerwca ma być ogłoszona lista samorządów, które otrzymają 
dofinansowanie. Mamy nadzieje, że przynajmniej jeden nasz wniosek zostanie rozpatrzony 
pozytywnie. 

- Pozytywnie został rozpatrzony wniosek Powiatu w zakresie przebudowy drogi  Klukowicze na 
odcinku szkoły do istniejącej nawierzchni  asfaltu w kierunku Wyczółek. My z naszego budżetu 
dofinansujemy do realizacji tego zadania w 25% kosztów.



- Złożony wniosek na przebudowę drogi powiatowej Żerczyce – Nurzec w pierwszym etapie nie
został  zakwalifikowany do dofinansowania.  Otrzymaliśmy informację,  że  wniosek pozytywnie
rozpatrzono  na  dofinansowanie  z  rezerwy  powstałej  z  pierwszego  rozdziału  środków.  Powiat
poinformował  nas,  że  aby  wniosek  był  realizowany  musimy  pokryć  w  całości  50%  wartości
kosztów tej  inwestycji.  Partycypacja  w  budowie  tej  drogi,  w  takiej  wysokości,  ograniczyłoby
możliwości przebudowy dróg gminnych w najbliższych latach.  

-  W  ramach  Programu  Współpracy  Transgranicznej  Polska-Białoruś-Ukraina  przewidzieliśmy
zakup dwóch samochodów strażackich.  W dniu dzisiejszym OSP Siemichocze odbiera jeden z
samochodów. Do zakupu tego samochodu otrzymaliśmy 50 tys. zł jako wkład własny z Komendy
Głównej  Straży  Pożarnej.  Nie  dokonano  jeszcze  zakupu  drugiego  samochodu,  gdyż  może  on
nastąpić z chwilą realizacji zamówienia przez stronę białoruską. 

-  Otrzymaliśmy  dofinansowanie  z  Urzędu  Marszałkowskiego  do  zakupu  stroi  dla  naszych
zespołów tj. „Tęcza” i „Niezabudki”.

- Otrzymaliśmy dofinansowanie do realizacji programu „Wsparcie do aktywnego życia seniora”.

- W związku, ze złożeniem wypowiedzenia umowy o pracę, w związku z przejściem na emeryturę
przez osobę zajmującą się obsługą rady, dokonano wyboru nowej osoby na te stanowisko.

- W okresie między sesyjnym odbył się przetarg na sprzedaż lokali mieszkalnych. Sprzedano 2
mieszkania.

- 1 czerwca pani sołtys, wspólnie z radą sołecką i strażakami zorganizowali wspaniałą imprezę dla
dzieci z okazji „Dnia Dziecka”.

Do punktu 6-go:

Raport o stanie Gminy Nurzec-Stacja przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz
Gminy.

Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji
Rewizyjnej  do  raportu  o  stanie  Gminy  Nurzec-Stacja  przedstawił  Pan  Jan  Szpański  –
Przewodniczący Komisji Problemowo Budżetowej.
(opinia w załączeniu)  Zał. Nr 4.

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
projekt  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  i  przyjęcia  raportu  o  stanie  gminy  za  2018  r.  oraz
udzielenia wotum zaufania.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13
radnych Rada przyjęła uchwały w sprawie rozpatrzenia i przyjęcia raportu o stanie gminy za 2018
r. oraz udzielenia wotum zaufania. (Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
/Uchwała nr VI/39/2019 w załączeniu/  Zał. Nr 5.

Do punktu 7-go:

Informację  o  dokonanych  umorzeniach  oraz  udzielonych  ulgach  za  rok  2018  r.  na
podstawie uchwały Nr XXVI/157/10 Rady Gminy Nurzec-Stacja z dnia 24 czerwca 2010 r.  w
sprawie szczegółowych zasad i  trybu umarzania,  odraczania lub rozkładania na raty należności
pieniężnych  o  charakterze  cywilno-prawnym  przypadających  Gminie  Nurzec-Stacja  lub  jej



jednostkom  organizacyjnym  oraz  niepodatkowych  należności  budżetowych  o  charakterze
publiczno-prawnym,  do  których  nie  stosuje  się  przepisów  ustawy  ordynacja  podatkowa
przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy.

Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji
Rewizyjnej do informacji o dokonanych umorzeniach oraz udzielonych ulgach za rok 2018 r. na
podstawie uchwały Nr XXVI/157/10 Rady Gminy Nurzec-Stacja z dnia 24 czerwca 2010 r.  w
sprawie szczegółowych zasad i  trybu umarzania,  odraczania lub rozkładania na raty należności
pieniężnych  o  charakterze  cywilno-prawnym  przypadających  Gminie  Nurzec-Stacja  lub  jej
jednostkom  organizacyjnym  oraz  niepodatkowych  należności  budżetowych  o  charakterze
publiczno-prawnym, do których nie stosuje się przepisów ustawy ordynacja podatkowa przedstawił
Pan Jan Szpański – Przewodniczący Komisji Problemowo Budżetowej
(opinia w załączeniu)  Zał. Nr 6.

 Uwag do omawianej informacji nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
przyjęcie  informacji  o  dokonanych  umorzeniach  oraz  udzielonych  ulgach  za  rok  2018  r.  na
podstawie uchwały Nr XXVI/157/10 Rady Gminy Nurzec-Stacja z dnia 24 czerwca 2010 r.  w
sprawie szczegółowych zasad i  trybu umarzania,  odraczania lub rozkładania na raty należności
pieniężnych  o  charakterze  cywilno-prawnym  przypadających  Gminie  Nurzec-Stacja  lub  jej
jednostkom  organizacyjnym  oraz  niepodatkowych  należności  budżetowych  o  charakterze
publiczno-prawnym, do których nie stosuje się przepisów ustawy ordynacja podatkowa.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13
radnych, Rada przyjęła informację o dokonanych umorzeniach oraz udzielonych ulgach za rok
2018 r. na podstawie uchwały Nr XXVI/157/10 Rady Gminy Nurzec-Stacja z dnia 24 czerwca
2010 r.  w sprawie szczegółowych zasad i  trybu umarzania,  odraczania lub rozkładania na raty
należności pieniężnych o charakterze cywilno-prawnym przypadających Gminie Nurzec-Stacja lub
jej  jednostkom  organizacyjnym  oraz  niepodatkowych  należności  budżetowych  o  charakterze
publiczno-prawnym,  do  których  nie  stosuje  się  przepisów  ustawy  ordynacja  podatkowa.
(Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.

Do punktu 8-go:

Ocenę zasobów pomocy społecznej przedstawiła  Pani  Elżbieta Wierchow – Kierownik
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nurcu-Stacji.

Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji
Rewizyjnej do oceny zasobów pomocy społecznej przedstawił Pan Jan Szpański – Przewodniczący
Komisji Problemowo Budżetowej.
(opinia w załączeniu) Zał. Nr 7.

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
przyjęcie oceny zasobów pomocy społecznej.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13
radnych, Rada przyjęła ocenę zasobów pomocy społecznej. (Protokół z głosowania w załączeniu)
Zał. Nr 2.



Do punktu 9-go:

Rocznego sprawozdania finansowego instytucji kultury za 2018 rok  przedstawiła Pani
Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy.

Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji
Rewizyjnej do rocznych sprawozdań finansowych instytucji kultury za 2018 r. przedstawił Pan Jan
Szpański – Przewodniczący Komisji Problemowo Budżetowej.
(opinia w załączeniu) Zał. Nr 8.

 Uwag do omawianych sprawozdań finansowych instytucji kultury nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego instytucji kultury za
2018 r.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13
radnych,  Rada przyjęła  uchwałę  w sprawie  zatwierdzenia rocznego  sprawozdania  finansowego
instytucji kultury za 2018 r. (Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.

(Uchwała Nr VI/40/2019  w załączeniu).  Zał. Nr 9.
 

Do punktu 10-go:

Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy i zadań rzeczowych za 2018 rok, sprawozdanie
finansowe za 2018 rok oraz Uchwałę Nr II-00321-49/19 Składu Orzekającego Regionalnej Izby
Obrachunkowej  w  Białymstoku  z  dnia  15  kwietnia  2019  r.   w  sprawie  wyrażenia  opinii  o
przedłożonym przez Wójta Gminy Nurzec-Stacja sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za
2018 rok przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz - Skarbnik Gminy.

Opinię  Komisji  Rewizyjnej  w  sprawie  rozpatrzenia  sprawozdania  finansowego,
sprawozdania z wykonania budżetu gminy i zadań rzeczowych za 2018 oraz wniosek o udzielenie
absolutorium Wójtowi Gminy przedstawił Pan Zbigniew Mirosław Olesiński – Przewodniczący
Komisji Rewizyjnej.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 10.

Uchwałę  Nr  II-00322-69/19  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w
Białymstoku z dnia 6 czerwca 2019 r., w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Komisję
Rewizyjną Rady Gminy Nurzec-Stacja wniosku o udzielenie Wójtowi absolutorium za 2018 rok
przedstawił Pan Zenon Podbielski – Przewodniczący Rady Gminy.

Uwag do omawianych sprawozdań nie wniesiono.

W  związku  z  brakiem  głosów  w  dyskusji,  Przewodniczący  Rady  Gminy  Pan  Zenon
Podbielski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2018 rok.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu udział brało 13
radnych  Rada  podjęła  uchwałę  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz  ze
sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2018 rok. (Protokół z głosowania w załączeniu)
Zał. Nr 2.
/Uchwała Nr VI/41/2019 w załączeniu/ Zał. Nr 11. 



Następnie  Przewodniczący  Rady  Gminy  Pan  Zenon  Podbielski  poddał  pod  głosowanie
projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  Wójtowi  Gminy  Nurzec-Stacja  absolutorium  z  tytułu
wykonania budżetu za 2018 rok.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu udział brało 13
radnych Rada podjęła uchwałę w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Nurzec-Stacja absolutorium z
tytułu wykonania budżetu za 2018 rok.
/Uchwała Nr VI/42/2019 w załączeniu/ Zał. Nr 12.

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt – podziękował za udzielone absolutorium, a jednocześnie za pomoc i
wsparcie w realizacji zadań. 

Przewodniczący obrad ogłosił 10 minutową przerwę w obradach.
Wznowienie obrad.

Do punktu 11-go:

Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawach:

Do p. punktu 1-go:

Projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin
zajęć nauczycieli  niewymienionych w art.  42 ust.  3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. – Karta
Nauczyciela,  zatrudnionych  w  Zespole  Szkolno-Przedszkolnym  w  Nurcu-Stacji  prowadzonym
przez Gminę Nurzec-Stacja przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy.

Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji
Rewizyjnej do projektu uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru
godzin zajęć nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. –
Karta  Nauczyciela,  zatrudnionych  w  Zespole  Szkolno-Przedszkolnym  w  Nurcu-Stacji
prowadzonym  przez  Gminę  Nurzec-Stacja przedstawił  Pan  Jan  Szpański  –  Przewodniczący
Komisji Problemowo Budżetowej.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 13.

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć
nauczycieli  niewymienionych  w  art.  42  ust.  3  ustawy  z  dnia  26  stycznia  1982  r.  –  Karta
Nauczyciela,  zatrudnionych  w  Zespole  Szkolno-Przedszkolnym  w  Nurcu-Stacji  prowadzonym
przez Gminę Nurzec-Stacja.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13
radnych  Rada  podjęła  uchwałę  w  sprawie określenia  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru
godzin zajęć nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. –
Karta  Nauczyciela,  zatrudnionych  w  Zespole  Szkolno-Przedszkolnym  w  Nurcu-Stacji
prowadzonym przez Gminę Nurzec-Stacja. (Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
(Uchwała Nr VI/43/ 2019 w załączeniu) Zał. Nr 14.

Do p. punktu 2-go:

Projekt  uchwały  w  sprawie wyrażenia  zgody  na  dokonanie  darowizny  nieruchomości
stanowiącej własność Gminy Nurzec-Stacja na rzecz Skarbu Państwa,  przedstawił  Pan Krzysztof



Staniszewski  –  Sekretarz  Gminy. Opinię  Komisji  Problemowo-Budżetowej,  Komisji  Skarg,
Wniosków i Petycji oraz Komisji Rewizyjnej do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
dokonanie darowizny nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nurzec-Stacja na rzecz Skarbu
Państwa przedstawił Pan Jan Szpański – Przewodniczący Komisji Problemowo Budżetowej.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 15.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości stanowiącej
własność Gminy Nurzec-Stacja na rzecz Skarbu Państwa.

W wyniku jawnego głosowania 12 głosami za,  1 głos przeciw w głosowaniu brało udział
13  radnych  Rada  podjęła  uchwałę  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  dokonanie  darowizny
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nurzec-Stacja na rzecz Skarbu Państwa (Protokół z
głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
(Uchwała Nr VI/44/2019 w załączeniu) Zał. Nr 16.

Do p. punktu 3-go:

Projekt  uchwały  w  sprawie udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Siemiatyckiemu
przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik gminy.

Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji
Rewizyjnej  do  projektu  uchwały  w sprawie udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi
Siemiatyckiemu  przedstawił  Pan  Jan  Szpański  –  Przewodniczący  Komisji  Problemowo
Budżetowej.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 17.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13
radnych  Rada  podjęła  uchwałę  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi
Siemiatyckiemu (Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
(Uchwała Nr VI/45/2019 w załączeniu) Zał. Nr 18.

Do p. punktu 4-go:

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie inkasa podatku od nieruchomości,
rolnego i leśnego, przedstawił Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy.

Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji
Rewizyjnej  do  projektu  uchwały  w sprawie zmiany  uchwały  w  sprawie  inkasa  podatku  od
nieruchomości,  rolnego  i  leśnego przedstawił  Pan  Jan  Szpański  –  Przewodniczący  Komisji
Problemowo Budżetowej.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 19.

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.



W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, rolnego i
leśnego prowadzonym przez Gminę Nurzec-Stacja.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13
radnych  Rada  podjęła  uchwałę  w  sprawie zmiany  uchwały  w  sprawie  inkasa  podatku  od
nieruchomości, rolnego i leśnego (Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
(Uchwała Nr VI/46/2019 w załączeniu) Zał. Nr 20.

Do p. punktu 5-go:

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok, przedstawiła Pani Maria
Szatyłowicz – Skarbnik Gminy.

Radny, Pan Jerzy Olesiuk – zapytał, czy zadania rzeczowe z załącznika numer 2 uległy
zmianie?

Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy – poinformowała, że w tym momencie załącznik
numer  2  zawierający  zadania  rzeczowe  w  materiałach,  które  otrzymali  radni  do  tych
przedstawionych nie uległ zmianie. Natomiast w stosunku do poprzedniej sesji zadania rzeczowe
uległy zmianie, ponieważ o 50 000 zł zwiększyliśmy wydatki na zakup samochodów strażackich, a
na  wniosek  poszczególnych  sołectw  zmieniły  się  zadania  inwestycyjne  w  zakresie  funduszu
sołeckiego. Wszystkie niezbędne informacje znajdują się w opisie. 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13
radnych Rada  podjęła  uchwałę  w sprawie  zmian w budżecie  gminy na 2019 rok.  (Protokół  z
głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
(Uchwała Nr VI/47/2019 w załączeniu) Zał. Nr 21.

Do p. punktu 6-go:

Opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność
Wójta Gminy przedstawił Pan Kamil Grzyb -Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 22

Skargę  na działalność  Wójta  Gminy Nurzec-Stacja  przedstawił  Pan Zenon Podbielski  –
Przewodniczący Rady Gminy.
/Skarga w załączeniu/  Zał. Nr 23.

D y s k u s j a:

Pan Parfieniuk – Sołtys sołectwa Wólka Nurzecka – stwierdził, że skarżący jest osobą konfliktową.
Miał konflikty w Urzędzie Gminy Czeremcha z obecnie tworzy konflikt w naszej gminie.

Radny, Aleksander Putko – zapytał, czy jest osoba upoważniona przez Wójta do podpisywania tego
rodzaju dokumentów?



Pan Piotr Jaszczuk – Wójt – poinformował, że skarżący był informowany o moim wyjeździe i
przewidywanym  powrocie  po  godzinie  12-tej.  Biorą  pod  uwagę,  że  nie  wszyscy  notariusze
przyjmują dokumenty podpisane przez osoby upoważnione, upoważnienie nie było wydane. 

Projekt uchwały w sprawie załatwienia skargi na działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja
przedstawił Pan Zenon Podbielski – przewodniczący Rady Gminy.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
projekt uchwały w sprawie załatwienia skargi na działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja. 

W wyniku jawnego głosowania 10 głosami za, 3 głosami wstrzymującymi, w glosowaniu
brało udział 13 radnych Rada Gminy podjęła uchwałę w sprawie załatwienia skargi na działalność
Wójta Gminy Nurzec-Stacja. (Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
(Uchwała Nr VI/48/2019 w załączeniu) Zał. Nr 24.

Do p. punktu 7-go:

Projekt  uchwały  w  sprawie ustalenia  planu  sieci  publicznych  szkół  podstawowych
prowadzonych przez Gminę Nurzec-Stacja oraz określenia granic obwodów tych szkół od dnia 1
września 2019 r , przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy.

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych
przez Gminę Nurzec-Stacja oraz określenia granic obwodów tych szkół od dnia 1 września 2019 r.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13
radnych Rada podjęła uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych
prowadzonych przez Gminę Nurzec-Stacja oraz określenia granic obwodów tych szkół od dnia 1
września 2019 r..  (Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
(Uchwała Nr VI/49/2019 w załączeniu) Zał. Nr 25.

Przewodniczący obrad ogłosił 5 minutową przerwę w obradach.
Wznowienie obrad.

Radny, Pan Zenon Podbielski  zaproponował, aby wprowadzić do porządku obrad punktu zmiany
uchwały w sprawie powołania komisji problemowo budżetowej. Wniosek swój uzasadnił, tym, że
w dniu dzisiejszym złożyła ślubowanie nowo wybrana Radna, Pani Anna Jaroszuk i należałoby
powołać ją do składu komisji. Następnie poddał po głosowanie wprowadzenie zmian w porządku
obrad rady gminy.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13
radnych  Rada  Gminy  przyjęła  wniosek  o  zmianę  porządku  obrad. (Protokół  z  głosowania  w
załączeniu)  Zał. Nr 2.

Do punktu 12-go:

           Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru członków Komisji Problemowo –
Budżetowej Rady Gminy przedstawił Pan Zenon Podbielski - .

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.



W związku z brakiem głosów w dyskusji  przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę   w  sprawie  wyboru  członków  Komisji  Problemowo  –
Budżetowej Rady Gminy.

 W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13
radnych,  Rada  przyjęła  uchwałę  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  wyboru  członków  Komisji
Problemowo – Budżetowej Rady Gminy. (Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
(Uchwała Nr VI/50/2019  w załączeniu).  Zał. Nr 26.

Do punktu 13-go:

Wolne wnioski i informacje.

Radny,  Pan  Tomasz  Leoniuk  –  zapytał,  dlaczego  nie  uczestniczy  w  sesji  radny  powiatu?
Nieobecność jego na posiedzeniach rady powoduje, że brak jest możliwości zgłoszenia wniosków
dotyczących dróg powiatowych. 

-  Dlaczego  nie  ma  przedstawiciela  policji  skoro  podejmowana  była  uchwała  o  przekazaniu
nieruchomości?

- wnioskował o odkrzaczenie drogi Sycze – Sokóle, gdyż zarośla utrudniają przejazd tą drogą.
Zapytał,  czy  byłaby  możliwość  jej  odkrzaczenia  przez  mieszkańców  w  zamian  za  pozyskane
drewno?

-  SKR ulega  likwidacji  i  brak  jest  firm świadczących usługi  w zakresie  wywozu nieczystości
płynnych. Wykonanie usług w tym zakresie przez firmy z Siemiatycz jest bardzo kosztowne dla
mieszkańców.

Radny, Pan Jerzy Olesiuk – zapytał, jak przedstawia się sprawa czyszczenia rowów przy rzece
„Pulwa”.  Miało być zgłoszone do Wód Polskich. Jakie jest stanowisko w tej sprawie?

- Sprawa naprawy drogi Wólka Nurzecka – Zubacze – Jancewicze. Wymaga ona dożwirowania i
wyrównania.

- Ustawić kosz przy przystanku autobusom w Tymiance.

- Przewidzieć w planie budowę drogi gminnej tzw. „Ścianka”. Z drogi tej korzystają mieszkańcy
wielu miejscowości.

Radny,  Pan  Zenon  Podbielski  –  Przewodniczący  Rady  Gminy  poinformował,  że  radny  Rady
Powiatu  jest  zapraszany  na  każdą  sesję.  Trudno  jest  wymagać  aby  uczestniczył  w  każdym
posiedzeniu. Odnośnie zaproszenia przedstawicieli policji w związku z przekazaniem działki pod
budowę posterunku, zaproszenie nie  było wysyłane,  bo spraw ta  należy do kompetencji  władz
wojewódzkich.

Pan  Piotr  Jaszczuk  –  Wójt  udzielił  odpowiedzi  na  zgłoszone  wnioski  i  zapytania.  Odnośnie
wywozu  nieczystości  płynnych  z  poszczególnych  nieruchomości,  mieszkańcy  mogą  zamawiać
takie usługi w firmach prowadzących działalność z tym zakresie.

Odnośnie likwidacji  SKR poinformował,  że  Walne  Zgromadzenie  podjęło  decyzję  o likwidacji
spółdzielni. Spółdzielnia ma również zaległości podatkowe na rzecz gminy w kwocie 120 tys. zł.

Odnośnie oczyszczenia rowu rzeki Pulwa występowaliśmy do Wód Polskich.

Odnośnie odkrzaczenia dróg gminnych musimy podjąć jakąś decyzję i przeznaczyć w budżecie
gminy środki na rozwiązanie tego problemu. Wyrażamy zgodę na usunięcie drzew przy drodze



przez  mieszkańców,  na  odcinku  przylegającym  do  ich  działki.  Usunięcie  drzew  przy  działce
sąsiada często powoduje konflikt, dlatego nie wyrażamy takiej zgody.

- Odnośnie opracowania dokumentacji i budowy drogi „Ścianka” poinformował, że droga ta ma
zbyt małą szerokość, aby można było występować o dofinansowanie do jej budowy. Z własnych
środków finansowych nie mamy możliwości wybudowania tego odcinka drogi.

- Odnośnie ustawienia kosza na przystanku w Tymiance poinformował, że ustawiony zostanie po
dokonaniu zakupu.

Radny, Pan Zenon Podbielski – zaproponował,  aby wszystkie sołectwa zainteresowane budową
drogi  „Ścianka”  na  opracowanie  dokumentacji  i  jej  budowę  przeznaczyły  środki  funduszu
sołeckiego. 

Radny, Pan Tomasz Leoniuk – proponował,  aby zakupić sprzęt  do  realizacji  zadań w zakresie
wykaszania poboczy dróg. 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt – wyjaśnił, iż na zakup sprzętu musimy przewidzieć środki finansowe,
ponadto  musimy  utrzymać  pracownika  i  pokryć  koszty  eksploatacji,  co  jest  niekorzystne  dla
gminy.

Pan Trochimiak – zapytał,  dlaczego w obradach sesji  nie  uczestniczy radny powiatu,  starosta,
którzy powinni wytłumaczyć, dlaczego zrezygnowali z budowy drogi Żerczyce – Nurzec, na którą
były  przyznane  środki  finansowe.  Nadmienił,  że  popiera  decyzję  Wójta  odnośnie  całkowitego
pokrycia kosztów na budowę tej drogi, bez udziału środków powiatu. Wnioskował o utworzenie
gospodarki komunalnej, która by zajęła się utrzymaniem dróg.

Radny, Pan Zenon Podbielski – poinformował, że nie zapraszał na sesję Starosty.

Radny, Pan Aleksander Putko – zapytał, czy jest udzielana pomoc pogorzelcom z miejscowości
Stołbce?

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt – poinformował,  że pomoc została udzielona w możliwym zakresie
przez GOPS.

Do punktu 14-go:

Zamknięcie obrad.

W związku  z  wyczerpaniem porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Gminy  Pan  Zenon
Podbielski zamknął obrady VI sesji Rady Gminy.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała:                                                                       Przewodniczący Rady
Eugenia Naumiuk                                                                      Zenon Podbielski
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